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Geachte heer, mevrouw, 

Hierbij bieden wij u ons antwoord op de door dhr. J.R. Honkoop en M. van der Laan, van 
respectievelijk de PvdA en VVD, gestelde vragen over het VMBO Onderwijs in 
Groningen. De brief van de vragenstellers treft u als bijlage aan. 

Op 11 november zag u op de website van RTV-Noord 1 een bericht dat bijna een kwart 
van de VMBO-basisafdelingen in onze provincie als 'zwak' worden aangemerkt door de 
Onderwijsinspectie. En dat het percentage zwakke VMBO kader-afdelingen met 17 
procent relatief het hoogst van Nederland zou zijn. De zwakke scholen bevinden zich ook 
in onze stad. 

De VVD en de PvdA fracties zijn geschrokken van dit bericht en stelde ons de volgende 
vragen: 

1. Klopt de berichtgeving op de website van RTV Noord, dat een kwart van de 
VMBO-basi.safdelingen in onze provincie en een drietal VMBO-scholen in onze 
stad als zwak of zeer zwak zijn beoordeeld door de Onderwijsinspectie? 

Het klopt dat een aantal vmbo afdelingen in de provincie Groningen als zwak beoordeeld 
zijn. In deze beantwoording beperken wij ons tot de scholen die vallen binnen onze scope 
en verantwoordelijkheid. In Groningen betreft het één school, namelijk het Zemike 
Montessori Vaklyceum met de vmbo afdelingen basis beroeps (bb), kader beroeps (bh) en 
theoretische leerweg (tl). Op 1 december heeft de onderwijsinspectie deze school met een 
voldoende beoordeeld. 
Daarmee gaat het goed met het onderwijs in Groningen. Samen met de schoolbesturen 
zien we dat de situatie sterk verbeterd is door hun inzet. Nu 02G2 het predicaat zwak 
heeft weggewerkt constateren wij dat de situatie is bereikt dat er geen zwakke scholen in 
de Stad Groningen meer zijn. 

^ http://www.rtvnoord.nl/nieuws/170004/Vmbo-onderwljs-in-Groningen-zwakker-dan-waar-dan-ook 
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2. Is het college het met de PvdA en de WD eens dat het onwenselijk is dat 
Groningse scholen negatief beoordeeld worden door de onderwijs-inspectie? 

Gelet op het antwoord van vraag 1 is dit niet aan de orde. Samen met de schoolbesturen 
houden wij de situatie goed in de gaten om terugval te voorkomen en daarmee de 
kwaliteit van het onderwijs in Groningen te bewaken. 

3. Waarom zijn deze scholen negatief beoordeeld door de Onderwijsinspectie? 

Er werden verbeteringen voorgesteld t.a.v. de onderwijsresultaten en het 
onderwij sleerproces. 

4. Wat kunnen en willen deze scholen doen om het onderwijs te verbeteren? 

Binnen de school hebben de afdelingen sterk ingezet op de verbetering van de kwaliteit 
van het onderwijs door professionalisering van de medewerkers, versterking van de 
complexere didactische vaardigheden, de kwaliteit van de toetsing en het verbeteren van 
de afstemming tussen onder- en bovenbouw. 

5. In hoeverre worden docenten en ouders bij deze plannen betrokken? 

De docenten zijn nauw betrokken bij de verbetering van het onderwijsleerproces. 
Daarnaast is de MR en het leerlingenpanel betrokken. Ouders zijn op de hoogte via de 
nieuwsbrief en worden geïnformeerd via jaarplannen en verbeterplannen. 

6. Op welke wijze kan het college bijdragen aan eventuele verbeterplannen van de 
scholen? 

Aangezien de verbeteracties inmiddels resultaat hebben opgeleverd is er geen aanleiding 
voor het college om hier een rol in te spelen. 

7. Is de verwachting dat bij een volgend bezoek van de Onderwijsinspectie een beter 
oordeel volgt? 

Dat blijkt al uit de positieve beoordeling van de inspectie op 1 december jongsleden. 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

de burgemeester, de secretaris. 
Peter den Oudsten Peter Teesink 
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Groningen, 11 november 2016 
Betreft: vragen PvdA en WD inzake VMBO-onderwijs in Groningen 

Geacht college. 

Vandaag werd op de website van RTV-Noord^ een bericht geplaatst dat bijna een 
kwart van de VMBO-basisafdelingen in onze provincie als 'zwak' worden 
aangemerkt door de Onderwijsinspectie. Ook het percentage zwakke VMBO kader-
afdelingen zou in met 17 procent relatief het hoogst van Nederland zijn. De zwakke 
scholen bevinden zich ook in onze stad. 

De WD en de PvdA zijn geschrokken van dit bericht. Goed onderwijs stelt 
kinderen ongeacht afkomst in staat talenten te benutten en biedt een basis voor 
een gelukkige toekomst Goed onderwijs moet dan ook de norm zijn in 
Onderwij sstad Groningen. 

Naar aanleiding van het bovenstaande hebben de WD- en de PvdA-fractie de 
volgende vragen aan u: 

1. Klopt de berichtgeving op de website van RTV Noord, dat een kwart van 
de VMBO-basisafdelingen in onze provincie en een drietal VMBO-scholen in 
onze stad als zwak of zeer zwak zijn beoordeeld door de Onderwijsinspectie? 

2. Is het college het met de PvdA en de WD eens dat het onwenselijk is dat 
Groningse scholen negatief beoordeeld worden door de onderwijs
inspectie? 

3. Waarom zijn deze scholen negatief beoordeeld door de Onderwijsinspectie? 
4. Wat kunnen en willen deze scholen doen om het onderwijs te verbeteren? 
5. In hoeverre worden docenten en ouders bij deze plannen betrokken? 
6. Op welke wijze kan het college bijdragen aan eventuele verbeterplannen 

van de scholen? 
7. Is de verwachting dat bij een volgend bezoek van de Onderwijsinspectie 

een beter oordeel volgt? 

Hoogachtend, 

J.R. Honkoop 
WD fractie 

M. van der Laan 
PvdA fractie 

^ http://www.rtvnoord.nl/nieuws/170004/Vmbo-onderwijs-in-Groningen-zwakker-dan-waar-
dan-ook 


